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Fraværende/afbud Asta, Stine Camilla, Anders og Niklas - Neel. 

Referat, onsdag 11. oktober 2023 

1. Nyt fra Elevrådet 
(15 min) 

Nyt fra Elevrådet, Fie og Lill ( Nicklas) 
 
 
Inspiration fra SSF. Sundhed sexualundervisning og familiekundskab  
 
Det løftes videre i elevrådet. Muligt fokus på emnet kan løftes tidligere i 
skoleregi. 
 
Madboden vokser. Der kommer 80-100 børn om fredagen. Der er 
travlt. 
 

2. Økonomi 
(Tommy / 10 min) 

Tommy orientere om økonomi. 
 
 
Vi balancerer fint og som planlagt. 
Play@heart giver gode hænder og med den medfølgende 
budgettildeling er vi privilegeret. Projekter slutter august 24. 
 
Opmærksomhed: på prognosetallet for en klasse, da prognosen styrer 
tildelingen. Samtidig er der et fokus på hvordan tildeling følger 
kalenderår ikke skoleår, hvilket betyder skæv tildeling. 
Man må godt køre med 29 elever i en klasse. 
Vi ved endnu ikke om vores M klasser fortsætter til næste år. 
 

3. Lærens Dag 
(Sille, Stine, Jannie / 5 min) 

Et lille blik ind i, hvordan vi fejrede lærerne og pædagogerne på 
Lærens dag. 
 
 
Mandag blev der lavet fingeraftryk på et træ fra børnene til lærerne, det 
fungerede godt. Stina var en god hjælp til de fremmødte fra 
bestyrelsen som sikrede det kunne ske. 
 



 

Respons fra lærerne var at det gør en forskel, at der sættes pris på 
anerkendelsen. Fedt at der var musik da de kom og der blev taget godt 
imod. 
Sille viste træet frem på mødet. 
Kæmpe kager blev spist og crosaint indtaget. 
 
 

4. Trivlselsmåling 
(Tommy / 30 min) 

Tommy giver os et blik ind i trivselsmåling og hvor man har arbejder 
med den på klasse niveau. Tommy fremsender de overordnede tal før 
mødet. 
 
Tommy fremlagde på powerpoint, trivselsmålingen.  
4-9.klasser er respondenter fra skoleår 2022-2023. Lavet i marts 2023. 
 
Generel trivsel – Landet: 87,4% - Højelse skole 89,9% Så flot resultat. 
Faglig trivsel - Landet: 83,5% Højelse skole 87,3 Flot resultat 
Højelse ligger generelt over landsgennemsnittet for både piger og 
drenge.  
 
 

5. Forbedring af ude-  
og inde arelaer  
(Sille & Stine 30 min) 

Opstart fokus på skolens ude- og inde arealer. Hvordan kan processen 
være, hvordan kan bestyrelsens støtte denne proces. Hvordan 
finansieres det? 
 
Bestyrelsen kunne ønske at vi fik kigget på en procesplan. 
Hvordan kan bestyrelsen understøtte, og hvordan kan vi finde midler. 
Skal der laves et udvalg og hvem skal det være. 
 
Brainstorm: 
De store elever ønsker et sted man kunne sidde og hænge ud, fx 
under et halvtag, steder indenfor med møbler osv. De store oplever sig 
lidt hjemløse i den forstand at det er svært at finde steder at hænge ud, 
og ligeså arbejde i små grupper osv. 
Tommy kunne ønske at de store elever er styrende i processen. 
 
Der blev foreslået fx kunne man få et firma til at vise de unge hvordan 
man kunne bygge ting – udhæng o.lign, og her få eleverne og en 
håndværker/firmaet til at gøre det sammen. Derved kunne der være 
god læring og skabes sammenhæng med erhvervslivet og samtidig 
spares penge ved opførsel. 
 
Skal vi inddrage fx møbelfirmaer, legetøjsfirmaer osv.som kan 
inspirere. 
Måske vi kan besøge andre som har lavet gode unge miljøer. 
Vi husker at tænke helhedsplan for alle på skolen, inde og ude. 
 
 
 



 

 
 
 
 

6. Implementering af 
fundament 
(Tommy & Sille / 10 min) 

Kort inblik i, hvordan vi bruger og formidler vores fundament aktivt og 
gør det meningsgivende i hverdagen samt hvordan vi får det synligjort 
udadtil.. 
 

 
Tommy fortæller at vi freamrettet på lærermøder tager fundamentets 
elementer og drøfter i små grupper et enkelt element ad gangen og,  
forholder sig til elementet. 
Der er lavet padlets mv. som lærerne har bidraget til. 
 
Rikke fortæller at elever anvender den visuelle del på ting der fx 
sendes ud, præsenteres mv. 
 
Sille sætter fokus på hvordan vi kan bringe fundamentet ud til 
forældrene.. Det visuelle anvendes også på brevpapir, ved høringssvar 
osv. 
Vi skal holde fokus på at holde det i live. 
 

7. NYT fra 
(10 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
 
Ledelsen: Neel er snart tilbage. 
 
Klubmåling i gang – bestyrelsen hører nærmere senere. 
 
Forældre: Forældrene er spurgt til udspil omkring de nye tiltag i 
folkeskolen:  Godt med flere valgfag. Vi vil gerne af med flere prøver 
og test. Kan man gøre det på en anden måde. 
Hvis man skal gøre skolerne fri, skal man ikke lave rammer. 
Bestyrelserne skal have medbestemmelse. 
 
Lærerne: Motionsdag fredag. Der er planlagt en god dag. Kombi 
løeruter og poster - Lidt affødt af stemningen fra fødselsdagen at alle 
gør det sammen. 
 
God stemning og feedback fra lærerne omkring fødselsdagen. 
 
 
 

8. Punkter til næste møde 
(5 min) 
Lukkedage i sfo 
Tifingersystemet 

  



 

Mobiltelefoni 
 
 
 

9. Eventuelt 
(5 min) 
 
God historie. 
Fremvisning på skolen meget 
positiv. Oplevelsen fra en 
forælder sagde der var en 
god og hyggelig stemning. 
Tommy fik et kram. Vild 
oplevelse og god fortælling 
omkring hvordan andre 
oplever skolen. 
 
Sille udstiller i øskenhallen kig 
ind. 
 
 

 

 


